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kérdés

„Szívügye-e még az Állatkert sorsa?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Persányi Miklós környezetvédelmi és vízügyi miniszterhez . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztel Miniszter Úr!

Megdöbbenve tapasztaltuk, hogy 2005 január elsejétől a Fővárosi Állatkert gyermek és felnőtt
bérleteinek ára egyaránt 22,5%-al emelkedett . Értetlenül állunk e barátságtalan lépés előtt,
hiszen a kormány által 2005-re tervezett inflációs ráta nem éri el az 5% sem .
Azt gondoljuk, hogy az Állatkerti vezetés célja az kell legyen, hogy minél több család
juthasson el mind gyakrabban az intézménybe . Ezzel lehetne elérni azt, hogy a gyermekek
megszeressék és megismerjék az állatokat . Tudják hol élnek mik a jellemző tulajdonságaik .
Ezt viszont csak akkor lehetne elérni, amennyiben mind több család számára válna elérhetővé
az állatkerti bérlet .

Kérdezem ezért tisztelt miniszter úrtól :
•

	

Egyetért e az állatkerti belépők árának ilyen drasztikus emeléséve?
•

	

Van-e ráhatása az árak alakulására?
•

	

Milyen lehetőséget lát arra, hogy a rászoruló családok számára is elérhető cél legyen
az állatkert látogatása.

Várom megtisztelő válaszát!

Bánki Erik
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